
 

 

 
 

 
 
Програма розвитку Комітету з транспортного  права АПУ на 2018 -2019 роки  

 

Для мене велика честь бути серед кандидатів на посаду члена Ради комітету АПУ з 

транспортного права. 

 

Маючи майже 10-ти річний досвід роботи з клієнтами з різних індустрій, слід відзначити, що 

значна частина проектів були саме у транспортній галузі. Особливо, це стосується великих 

інфраструктурних проектів, зокрема, які реалізуються за підтримки міжнародних фінансових 

організацій (МФО) і за контрактами Міжнародної федерації інженерів-консультантів (FIDIC).  

 

У разі обрання в члени Раду Комітету я пропоную наступні ініціативи:  

 

 Розширення сфер інтересів Комітету питаннями інфраструктурних проектів. У зв'язку з 

цим може бути доцільно відповідно перейменувати Комітет; 

 Проведення заходу щодо практики застосування контрактів FIDIC в інфраструктурних 

проектах, зокрема, в дорожній галузі; 

 Проведення круглого столу щодо законопроекту «Про концесії» та презентація 

пропозицій Комітету ВРУ за результатами  його проведення (після реєстрації 

законопроекту у ВРУ); 

 Проведення заходу в Києві і/чи в Одесі щодо актуальних питань портової інфраструктури. 

 Проведення заходу за участю представників МФО щодо особливостей здійснення 

закупівель робіт та послуг при реалізації інфраструктурних проектів в Україні за підтримки 

МФО. 

 

З повагою, 

Володимир Яремко 

Старший юрист 

Sayenko Kharenko 

 


